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Tuż przed spotkaniem z Atalantą, wywiadu dla Mediaset Premium udzielił

dyrektor sportowy Giallorossich, Walter Sabatini.

 

Przypadek Salaha?

- Roma zgadza się w pełni ze wszystkimi inicjatywami, które chce się podjąć, gdyż

podzielamy ogólne zdanie w sprawie Regeniego. Trwa jakiś rodzaj manipulacji pod

adresem chłopaka. Salah, który nie zrobił nic złego, nie może być wrzucany w

centrum takich sytuacji, gdyż jest świetnym chłopakiem i będziemy czujni, aby go

chronić.

 

Twoja sytuacja?

- Jestem aktywny w stu procentach na rzecz Romy i będę przez krótki czas. To

marginalna sprawa, nieznacząca, w centrum wszystkiego znajduje się Roma. Z

dumą wypełniam kontrakt z Romą, jeśli o mnie chodzi to sprawa, której nie trzeba

brać pod uwagę. Jesteśmy Romą, chcemy wygrać, inne rzeczy trzeba odłożyć na

bok.

 

Dzeko na środku w przyszłości?

- Mam nadzieję, jest wielkim graczem i zawsze stawał na wysokości zadania.

Idziemy z nim dalej, wiele od niego oczekujemy. Spisuje się bardzo dobrze, miał

uraz, czasami był wykluczony z powodów taktycznych, jednak jego liczba goli jest

więcej niż wystarczająca.

 

Totti?

- Kwestia Francesco wydaje mi się dosyć jasna, prezydent wyraził swój punkt

widzenia, będzie ostateczne spotkanie i zobaczymy co się wydarzy. Wszyscy

jesteśmy wdzięczni za to co zrobił i co robi nadal, zobaczymy co się wydarzy.

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

